
Sant Pere Pescador proposa una comunitat d'usuaris de la

conca del Fluvi�

L'alcalde veu aquesta entitat com una soluci� per resoldre els problemes

de salinitzaci� de l'aigua de reg

El Fluvi� al seu pas per Sant Pere Pescador.

MARC TESTARTL'alcalde de Sant Pere Pescador, Agust� Badosa,

ha mantingut contactes amb els alcaldes ve�ns per comen�ar a

crear una comunitat d«usuaris regants de la conca del Fluvi�, de

manera que la gesti� es faci des del territori. Aquesta seria una

resposta a la problem�tica que afecta els regants del municipi, que

es queixen de la salinitzaci� de l'aigua dels seus pous.

L'Ajuntament santperenc va convocar una reuni� informativa, amb la par ticipaci� de representants de l«ACA i del

Depar tament de Territori i Sostenibilitat de la Generalitat per analitzar la situaci�, despr�s que els pagesos

culpabilitzessin l'extracci� d'�rids que s'est� fent al riu Fluvi�, a Torroella. "Crec, d«altra banda, que aquest no �s

nom�s un problema de Sant Pere, sin� que tamb� afecta la resta de municipis del Baix Fluvi�", diu Badosa en

una entrevista al Setmanari de l'Alt Empord�, on analitza d'altres temes que afecten el seu municipi.
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